



Protokoll styrelsemöte S15

Närvaro:	Erik Iveroth	Ordförande
	Jonatan Jonsson	Sekreterare
	Linus Svensson	Skattmästare
	Fredrik Gullstrand	Cafémästare
	Simon Kämpe	Sexmästare, t.o.m. §11 Köket
	Henrik Andersson	Överphös, t.o.m. §11 Köket
	Henrik Montan	Industrimästare
	Johannes Jacobsson	Källarmästare
	Edward Linderöth-Olson	SRD-Ordförande
	Mårten Bengtsson	Programmästare

§1 OFMÖ Erik Iveroth förklarade mötet öppnat kl 13:30.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar

§4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes.

§5 Föregående mötes
protokoll Styrelsen **beslöt**
att Godkänna protokollet för S14.

§6 Beslutsuppföljning Följande beslutsuppföljning var aktuell

#	Beslut	Genomförs av	Beslutat	Redovisas
8	Skapa en aktuell och lättuppdaterad funktionärslista	Jonatan Jonsson, Erik Iveroth	S12 6/5	S15 24/8
9	Se till att sektionens fotoarkiv skyddas av inloggning	Jonatan Jonsson, Erik Iveroth	S14 20/5	S15 24/8

Jonatan och Erik redovisade beslut #8 och #9

Styrelsen **beslöt**

att avföra beslut #8 och #9 från beslutsuppföljningen

§7 Meddelanden Erik meddelade att d-chip ska presentera sektionen och lth för en massa småtöser idag. Henrik meddelade att det var styrelseskifte och köksinvigning igår. Mårten meddelade att den nya sjungboken sångades in. Henrik meddelade att det hölls fadderinformation i torsdags.

§8 Kommande styrelsemöten Styrelsen **beslöt**



- att** Fortsätta hålla möten på tisdag lunch, alla läsveckor. Dock inte kommande vecka, då nollningen tar för mycket tid.
- §9 Sektionsmöten och andra aktiviteter Styrelsen diskuterade datum för höstens sektionsmöten. (HTM1 1/10, HTM2 26/11).
- §10 Val av funktionärer Styrelsen **beslöt**
- att** välja Erik iveroth (dt05ei7) och Niklas Isaksson (et05ni?) till Utedischoansvarig.
- att** välja Jakob Gorskij till Vice Cafémästare
- §11 Köket Erik meddelade att köket är invigt och färdigt, att det hela blev lite dyrare än ursprungligen planerat, att det ska hållas en tackfest för de som engagerat sig i arbetet med det, att förspolningsduschen till nya diskbänken är för dålig och antagligen måste bytas ut. Det finns en glipa mellan diskbänkarna som måste tättas, och en kabel som ska fästas upp bättre.
- §12 Nollningen, safari Styrelsen diskuterade nollningsarbete och safarit.
- §13 Mästeri webbsidor Styrelsen diskuterade hur man ska genomföra en förbättring av mästeriernas sidor på hemsidan. Styrelsen **beslöt**
- att** Träffas Måndag 1/9 kl 17 för att gemensamt gå igenom vad som ska förbättras och hur detta ska göras.
- §14 Fotografering Styrelsen fotograferades.
- §15 Städ Erik och resten av styrelsen diskuterade städningen under hösten.
- §16 Ekonomi Linus Svensson gick igenom hanteringen av olika ekonomirelaterade dokument för de nya styrelsemedlemmarna
- §17 Övrigt Styrelsen **beslöt**
- att** ge Jonatan i uppdrag att rensa anslagstavlan och D'du-väggen. Redovisas S16, 2/9.
- att** ge Johannes i uppdrag att sätta upp sponsringsskylten. Redovisas S17, 9/9.
- Erik berättade att han och Jonatan uppdaterat stadgar och reglemente med de beslut som tagits sedan dessa dokument senast uppdaterades. Vidare har de även gått igenom reglementet och identifierat estetiska brister och andra saker som bör rättas till. Detta kommer så småningom att resultera i en proposition.
- Styrelsen diskuterade access-policys för iDet.
- Styrelsen **beslöt**
- att** sektionens funktionärer ska ha tillgång till en utlåningsser-



vis i köket, att användas så länge det diskas ordentligt

att uppdra åt Erik att skriva ihop ett utlåningskontrakt till sektionens Wii, samt uppdra åt Johannes att ordna någon sorts instruktionsmanual till konsolen. Redovisas S17, 9/9.

§18 OFMA

Mötesordförande Erik Iveroth förklarade mötet avslutat kl 15:52

Vid protokollet

Justeras

Jonatan Jonsson
Mötessekreterare

Erik Iveroth
Ordförande